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Referat styremøte 08.09.2015 

 

Til stede: Bjørn Mølland, Svein Jåtun, Alf Olav Skeivoll, Marte Skisland og Frank Ove 
Ødegård, Lars Fredrik Gyland, Roy Kenneth Lien, Kim Johan Vemmelvik, 
Torgeir Jåtun, Trine Jåtun 

 
Frafall:           Kåre Brekke, Nils Tore Augland, Harald Johan Høyland, Johan Sørli.    

 
Sak 25-15. Referat fra forrige møte 

Referatet fra forrige styremøtet ble lest gjennom.  
 

Sak 26-15. Terminliste 2016 
Terminlisteforslag for 2016 ble gjennomgått, Greipstad står for følgende 
arrangementer sesongen 2015/2016. 15m karusell i november 2015, romjulsstevnet 
15m, Sørlandskretsmesterskap i januar 2016, Samlagsstevnet felt, 1.mai stevnet bane 
og cupfinale for Agder skyttersamlag. 
 

Sak 27-15. Evaluering Hei til Hav 
Banken var fornøyd med opplegget for arrangementet. Det var godt oppmøte med flere 
ulike poster. For vår del var det godt bemannet, men vi hadde litt for små blinker på 
skytingen.  
 

Sak 28-15. Høstdugnad  
 I terminlisten var det ikke lagt inn dato på når høstdugnaden skulle være. Men det ble 
avtalt på styremøte at det skulle gjennomføres 15.09. Pga. mye vann på Stemtjønn ble 
den planlagte dugnad der utsatt. På 15.m ble alt av dugnad tatt.  
   

Sak 29-15. Status LS 2019 
Det mangler fremdeles folk i til flere poster. Noen forespørsler ligger ute og de har 
ikke svart enda.  
 

Sak 30-15. Rekruttering 
Hvordan skal vi klare å rekruttere ungdommene frem mot LS 2019. Vi ønsker å ha et 
mål om å ha ungdomskyttere i finalen på LS 2019. Johan har sagt seg villig til å ha et 
lite kurs for ungdommene der det er fokus på avtrekk, reim osv. Det ble også bestemt 
at det skal være faste folk på treningene, så ungdommene skal kjennes igjen og 
motsatt. Lars Fredrik lager ny liste for torsdagstreningene og legger ut på nettsiden. 
Felles påmelding til lokale stevner må vi også få til.  
 

Sak 20-15. Årsmøte 2015 
Årsmøte blir 13.november 2015 på Songtun, der alle er hjertelig velkomne.  
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Svein og Marte ordner med avertering i budstikka samt booking av kvelden med 
Songtun.  
 

Sak 21-15. Eventuelt 
Styret er positive til at pistolklubben ønsker å låne skytterhuset til eget stevne, Bryst-
smellen.  
Alf Olav kjøper en støvsuger til 15.m banen.  
Bjørken ved 200.m banen skal også fjernes.  
Ang. ammokassen får Frank mer penger til ubetalte regninger.  
Muligheter for å bruke billigere ammunisjon enn den vi har i dag.   
 

Ref Marte Skisland 


